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Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości, 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu 
oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 22 października 2019 roku 
 

 Wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy odbyło się 22 października 2019 
roku w Sali posiedzeń Rady Gminy w Krupskim Młynie przy ul. Głównej 5.  
Obecni na posiedzeniu:  
Dawydzik Artur – Przewodniczący Rady Gminy 
radni: 
Huczko Bogdan 
Janus Andrzej 
Kapała Marek  
Kiszkis Jacek  
Kulawik Roman 
Łuć Adam 
Michałek Jolanta 
Ochman-Szyguła Róża 
Panchyrz Herbert 
Pęcherz Zbigniew 
Pielka Adam   
Pilarski Edward 
Szaton Iwona 
Ziaja Alicja 
oraz  
Wójt Gminy – Franciszek Sufa  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries 
Zastępca Skarbnika Gminy – Kornelia Kroczek 
Mieszkaniec gminy – Edward Błaszczyk 
Przewodniczący Rady Gminy – Artur Dawydzik, prowadzący posiedzenie Komisji, przywitał 
obecnych oraz przedstawił porządek posiedzenia:  
1. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Krupski Młyn na lata 

2019 – 2027.  

2. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2019 rok.  

3. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2020 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej na 2020 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

2020 rok.   

6. Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie gminy Krupski Młyn 

na 2020 rok.  

7. Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Krupski Młyn. 

8. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Potępie Gmina Krupski Młyn. 

9. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Potępie Gmina Krupski Młyn.  

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy położonej w Krupskim Młynie Gmina Krupski 

Młyn. 
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11. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 7 położonego w 

Ziętku bl. Nr 4 A. 

12. Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 położonego w 

Ziętku bl. Nr 17 C. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/48/19 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 25 

kwietnia 2019 roku w sprawie ustalenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w 

miejscach publicznych na terenie gminy Krupski Młyn.  

14. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr X/70/19 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 23 

września 2019 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XI/76/11 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 27 

września 2011 roku w sprawie nadania statutu Sołectwu Potępa.  

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/94/11 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 29 

listopada 2011 roku w sprawie nadania statutu Sołectwu Potępa.  

16. Sprawy bieżące. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy obecni mają uwagi do porządku.  
Adam Łuć przypomniał o wniosku złożonym na poprzednim posiedzeniu komisji Rady Gminy 
a dotyczącym zaproszenia na posiedzenie w październiku br. prezesa ZUK w Tworogu, w celu 
przedstawienia radnym możliwości alternatywnych rozwiązań dot. gospodarki wodno-
ściekowej w gminie. Wniosek nie został zrealizowany i dlatego radny Łuć poczuł się 
wykluczony i zdyskryminowany.  
Wójt Gminy przypomniał, że prezes ZUK w Tworogu uczestniczył już w 2016 roku w 
spotkaniach z radnymi, podczas których przedstawiał ofertę dot. gospodarki ściekowej dla 
gminy Krupski Młyn. Dodał, że istnieje zasada ciągłości działania samorządu więc ustalenia 
dokonane w 2016 roku są nadal obowiązujące. Przyjęto pewne założenia i kierunki, 
zaplanowano środki na ich realizację i należy je realizować zgodnie z ustaleniami. Ponadto 
kierując się uwagami składanymi podczas ostatniego wspólnego posiedzenia komisji Wójt nie 
mógł zrealizować złożonego przez radnego wniosku.  
Adam Łuć po wysłuchaniu Wójta powiedział, że nie przyjmuje do wiadomości wyjaśnień 

Wójta. Dopytywał, po co zatem zaproszono przedstawicieli firmy Energetyki Cieplnej 

Opolszczyzny S.A. ECO, którzy omawiali sytuację dot. PEC „CIEPŁOGAZ” Sp. z o.o.  a nie 

zaproszono przedstawicieli Spółki, by odnieśli się do przygotowanych informacji.  

Wójt Gminy odpowiedział, że w Radzie Gminy jest wielu nowych radnych i stąd zaproszenie 

osób, które miały przybliżyć istniejącą sytuację na temat działalności Spółki.  

Nikt inny nie wniósł uwag do porządku. Został on zatem przyjęty przez aklamację.  
 
Ad. 1.  
Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn 
na lata 2019 – 2027.  
Zastępca Skarbnika Gminy – Kornelia Kroczek przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały w 
sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krupski Młyn na lata 2019 – 2027. 
Wyjaśniła, że proponowane zmiany wynikają z nowej pozycji zadania inwestycyjnego pod 
nazwą „Zakup pojazdu wielofunkcyjnego na potrzeby utrzymania czystości na terenie 
gminy.” Wstępny koszt pojazdu oszacowano na kwotę 140 000 zł. W 2019 roku planowane 
jest podpisanie wstępnej umowy, jednak rozliczenie następować będzie w 2020 roku i 
dlatego zadanie znalazło się w wpf.  
Adam Łuć prosił o przedstawienie radnym specyfikacji zamówienia dot. pojazdu.  
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Komisje po wysłuchaniu uzasadnienia i zapoznaniu się z treścią projektu uchwały  
postanowiły pozytywnie go zaopiniować.   
 
Ad. 2.  
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2019 rok. 
Zastępca Skarbnika Gminy – Kornelia Kroczek przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały w 
sprawie zmian budżetu gminy Krupski Młyn na 2019 rok. W budżecie dokonuje się zmiany 
planu dochodów i wydatków w wysokości 140 613 zł.  
Komisje po wysłuchaniu uzasadnienia i zapoznaniu się z treścią projektu uchwały 
postanowiły przegłosować go na najbliższej sesji.  
 
Ad. 3.  
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
2020 rok. 
Zastępca Skarbnika Gminy – Kornelia Kroczek omówiła szczegółowo zestawienie 
dotychczasowych jak i proponowanych stawek podatku od nieruchomości od osób prawnych 
jak i od osób fizycznych. Zaproponowała, aby wprowadzić na terenie gminy Krupski Młyn w 2020 

roku stawki podatku od nieruchomości w następujących wysokościach: 

1. od gruntów: 

a) związanych z prowadzeniem działalności  gospodarczej, bez względu na sposób 
sklasyfikowania w ewidencji gruntów i budynków – 0,94 zł od 1 m2 powierzchni; 

b) pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi 
jezior 
i zbiorników sztucznych – 4,80 zł od 1 ha  powierzchni; 

c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie  odpłatnej statutowej działalności pożytku  
publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 0,42 zł od 1 m2  powierzchni; 

d) niezabudowanych, objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie z dnia 
9 października 2015 r. o rewitalizacji (Dz.U. z 2018 poz. 1398) i położonych na terenach, 
dla których miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje przeznaczenie 
pod zabudowę mieszkaniową, usługową albo zabudowę o przeznaczeniu mieszanym 
obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli do dnia wejścia w życie tego planu 
w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie nie zakończono budowy 
zgodnie z przepisami prawa budowlanego  - 3,15 zł od 1 m2 powierzchni; 

2. od budynków lub ich części: 

a) mieszkalnych – 0,78 zł od 1 m2  pow. użytkowej; 

b) związanych z prowadzeniem działalności  gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych 
lub  ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej – 23,88 zł od 1 m2 pow. 
użytkowej; 

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 
materiałem siewnym – 11,18 zł od 1 m2  pow. użytkowej; 
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d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności 
leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń -  4,87 zł od 1 m2  pow.  
użytkowej; 

3. od budynków pozostałych lub ich części: 

a) od garaży – 7,02 zł od 1 m2  pow. użytkowej; 

b) od bud. letniskowych – 7,65 zł od 1 m2  pow. użytkowej; 

c) zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez 
organizacje                 pożytku publicznego – 7,04 zł od 1m2  pow. użytkowej; 

d) od pozostałych budynków - 7,04 zł od 1m2  pow. użytkowej; 

4. od budowli - 2 % ich wartości określonej na podstawie art. 4 ust.1 pkt. 3 i ust. 3-7 
ustawy o podatkach i opłatach lokalnych. 

Bogdan Huczko zaproponował aby stawka od gruntów pozostałych, w tym zajętych na 
prowadzenie  odpłatnej statutowej działalności pożytku  publicznego przez organizacje 
pożytku publicznego – wyniosła 0,43 zł od 1 m2  powierzchni; Uzasadnił swój wniosek tym, że 
należy traktować jednakowo wszystkich mieszkańców gminy a nie faworyzować części 
mieszkańców.  
Wójt Gminy wyjaśnił, że zaproponowana  przez niego wysokość stawki (0,42 zł) wynika z 
tego, że poprzednio wzrosła ona aż o 0,06 zł a ponadto mieszkańcy gminy zostali obciążeni 
obowiązkiem zapłaty podatku od nieruchomości od gruntów zajmowanych pod uprawy 
ogrodowe. Jest to znaczne obciążenie i stąd propozycja aby zostawić dotychczasową stawkę.  
Bogdan Huczko przypomniał, że w ostatnim czasie mieszkańcy zostali powiadomieni o 
obowiązku poniesienia kosztów przekształcenia gruntów, co wywołało spore ich 
niezadowolenie. Wnioskował, aby nie różnicować mieszkańców gminy.  
Adam Łuć wyraził swoje niezadowolenie propozycją, ponieważ po pierwsze, jeżeli sytuacja 
finansowa budżetu jest tragiczna, jak twierdzi Wójt, to należy ustalić stawkę w wysokości 
0,43 zł a po drugie z budżetu gminy dopłaca się do ścieków odprowadzanych z miejscowości 
Potępa i są na to pieniądze.. Powiedział, że był atakowany przez mieszkańców gminy za 
podniesienie stawek za ogródki działkowe. Jest przeciwny dopłatom do Potępy. Proponuje 
aby podnieść stawkę podatku do 0,43 zł bo czym innym są zaszłości a czym innym jest 
ustalanie stawek podatku od nieruchomości na następne lata. Może mieszkańcy Potępy 
powinni płacić za ścieki w pełnej wysokości. 
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że zgodnie z zawartą umową na dzierżawę terenów 
przeznaczonych pod uprawy ogrodowe i zgodnie z obowiązującymi przepisami dzierżawca 
zobowiązany jest do uiszczenia czynszu dzierżawnego i podatku od nieruchomości. W 
ostatnim czasie dzierżawcy zostali obciążeni podatkiem od nieruchomości. Ostatnie 
podwyżki dot. gruntów wynikały z tego, że opłaty należało wprowadzić ale nie zrobiono tego 
wcześniej. Dlatego podjęto działania by uregulować istniejącą sytuację. 
Radny Łuć prosił o przeliczenie dochodu przy wzroście o 1 % oraz o 2 %.  
Bogdan Huczko zarzucił, że sposób wprowadzenia odpłatności był nieprawidłowy.  
Wójt powiedział, że próbuje uporządkować pewne tematy ale wymaga to czasu, dlatego jeśli 
chodzi o sprawy gospodarki wodno-ściekowej, to proponuje zacząć od uregulowania sytuacji 
w terenie a potem można zastanowić się nad spotkaniem z firmą, która zajmuje się 
odbiorem ścieków.  
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Adam Łuć: mówiąc o elementarnej rzeczywistości: mieszkańcy Krupskiego Młyn płacą o wiele 
więcej niż mieszkańcy Potępy za ciepło. W Potępie mieszkają majętni ludzie więc 0,01 zł nie 
zawali budżetu dla miejscowości. 
Herbert Panchyrz zaoponował, mówiąc, że ci majętni mieszkańcy Potępy są zobowiązani do 
zapłaty 12 zł za ścieki a w pozostali mieszkańcy gminy płacą zaledwie 4 zł; więc może 
zastanowić się nad wyrównaniem tym opłat, np. odprowadzając ścieki zamiast do Tworoga 
to do oczyszczalni w Krupskim Młynie.  
Andrzej Janus: „Panowie Radni nie zgodzę się , by mieszkańcy Potępy płacili takie  wysokie 

stawki  za ścieki, ponieważ nie są winni nieuporządkowanych spraw z wymianą rur 

wodociągowych oraz spraw z odprowadzeniem deszczówki do kanalizacji. Pragnę też panom 

przypomnieć, że jestem radnym wszystkich mieszkańców Gminy Krupski Młyn, a mianowicie 

Potępy, Ziętka i Krupskiego Młyna. Dla tego złożyłem wniosek o pozostawienie stawki 0,42 

zł.”  

Bogdan Huczko pytał czemu mieszkańcy Krupskiego Młyna mają płacić tak ogromne kwoty za 

1 GJ, może należałoby ustalić dopłaty do ciepła? 

Herbert Panchyrz pytał jak można to porównywać! oszczędności dla budżetu byłyby znaczne 
gdyby ścieki z całej gminy trafiały do Krupskiego Młyna i wtedy koszty ich byłyby niższe i 
jednakowe dla wszystkich.  
Wójt Gminy powiedział, że w gminie jest ogromny potencjał, tylko należy to wykorzystać. 
Prosił aby nie szukać różnic ale starać się traktować mieszkańców gminy jednakowo, bardzo 
mu na tym zależy, żeby gmina była całością a nie podzielona.  
Artur Dawydzik przypomniał, aby wrócić do tematu podatków od nieruchomości.  
Andrzej Janus wnioskował o ustalenie 0,42 zł.  
Bogdan Huczko wnioskował o ustalenie 0,43 zł. 
Komisje przystąpiły do głosowania: przy 9 głosach za ustalono stawkę 0,42 zł, pozostałe 
stawki zostały zaopiniowane pozytywnie i bez uwag.  
Komisje po wysłuchaniu uzasadnienia, zapoznaniu się z treścią uchwały oraz 
przeprowadzonej dyskusji postanowiły pozytywnie zaopiniować przedstawiony projekt.  
 
Ad. 4.  
Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej na 2020 rok. 
Zastępca Skarbnika Gminy – Kornelia Kroczek przedstawiła propozycję opłaty targowej na 
2020 rok w wysokości 3 zł za metr kwadratowy. 
Komisje po zapoznaniu się z treścią propozycji stawki postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 5.  
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2020 rok.  
Zastępca Skarbnika Gminy – Kornelia Kroczek przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2020 rok.  
Wójt poinformował, że stawki te będą podlegały szczegółowej analizie, która ma na celu 
urealnienie ich stosowania.  
Komisje po wysłuchaniu uzasadnienia i zapoznaniu się z treścią projektu uchwały 
postanowiły pozytywnie go zaopiniować.  
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Ad. 6.  
Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie gminy 
Krupski Młyn na 2020 rok.  
Zastępca Skarbnika Gminy – Kornelia Kroczek przedstawiła zakres zwolnień od podatku od 
nieruchomości na terenie gminy oraz zwróciła się do radnych o przyjęcie projektu uchwały.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, nie wniosły uwag oraz postanowiły 
pozytywnie go zaopiniować.  
 
Ad. 7.  
Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Krupski Młyn.  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała, że na podstawie ustawy o ochronie praw 
lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego oraz w związku z 
licznymi wnioskami radnych przygotowany został projekt uchwały w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Krupski Młyn. 
Zasady były przygotowane przez powołany do tego specjalny zespół składający się z radnych, 
pracowników merytorycznych urzędu, pracowników GOPS-u oraz radcy prawnego. Uchwała 
ma stanowić materiał pomocniczy przy oddawaniu w najem lub podnajem komunalnych 
lokali mieszkalnych. Omówiła również szczegółowe zapisy zasad i kryteriów zawartych w 
projekcie uchwały.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, nie wniosły uwag oraz postanowiły 
pozytywnie go zaopiniować.  
 
Ad. 8. 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Potępie Gmina Krupski Młyn. 
Sekretarz Gminy poinformowała o potrzebie nadania nazwy ulicy położonej w Potępie. 
Zapoznała obecnych z treścią projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Grabowej, 
położonej w Potępie Gmina Krupski Młyn. 
Komisje po zapoznaniu się z informacjami Sekretarza postanowiły pozytywnie zaopiniować 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 9.  
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Potępie Gmina Krupski Młyn.  
Sekretarz Gminy zapoznała obecnych z treścią wniosku współwłaścicieli działek poł. w 
Potępie przy ul. Leśnej dot. projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Akacjowej, 
położonej w Potępie Gmina Krupski Młyn. 
Komisje po zapoznaniu się z informacjami Sekretarza postanowiły pozytywnie zaopiniować 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Ad. 10. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy położonej w Krupskim Młynie Gmina Krupski Młyn. 

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o wniosku mieszkańców dot. zmiany nazwy 
ulicy Świerczewskiego na ul. Św. Anny i zwróciła się do Rady o akceptację przedstawionego 
projektu uchwały.  
Sekretarz Gminy poinformowała, że na najbliższej sesji Rady Gminy przedstawione zostaną 
radnym informacje na temat czynności wynikających ze zmiany nazwy ulicy.  
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Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
Bogdan Huczko prosił, aby zająć się kompleksowo zmianą nazewnictwa ulic w gminie.  

 

Ad. 11.  

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 7 położonego w 

Ziętku bl. Nr 4 A. 

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o wniosku mieszkańców dot. umożliwienia 

przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 7 położonego w Ziętku bl. Nr 4 A i 

zwróciła się do Rady o akceptację przedstawionego projektu uchwały. 

Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 

zaopiniować.  
 

Ad. 12.  

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 położonego w 

Ziętku bl. Nr 17 C. 

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o wniosku mieszkańców dot. umożliwienia 

przeznaczenia do sprzedaży lokalu mieszkalnego Nr 3 położonego w Ziętku bl. Nr 17 C i 

zwróciła się do Rady o akceptację przedstawionego projektu uchwały. 

Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 

zaopiniować.  
 

Ad. 13.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/48/19 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 25 

kwietnia 2019 roku w sprawie ustalenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych 

w miejscach publicznych na terenie gminy Krupski Młyn.  

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o projekcie zmiany uchwały Nr VII/48/19 

Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 25 kwietnia 2019 roku w sprawie ustalenia odstępstwa od 

zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy Krupski 

Młyn oraz zwróciła się do Rady o akceptację przedstawionego projektu uchwały. Projekt 

powstał w porozumieniu z radnymi Ziętka oraz policją.  

Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 

zaopiniować.  
 

Ad. 14.  

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr X/70/19 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 23 

września 2019 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XI/76/11 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 27 

września 2011 roku w sprawie nadania statutu Sołectwa Potępa. 

Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o potrzebie dokonania zmiany uchwały Nr 
XI/76/11 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 27 września 2011 roku w sprawie nadania statutu 
Sołectwa Potępa.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 15. 



8 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/94/11 Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 
29 listopada 2011 roku w sprawie nadania statutu Sołectwu Potępa.  
Sekretarz Gminy – Danuta Pries poinformowała o projekcie zmiany uchwały Nr XIII/94/11 
Rady Gminy Krupski Młyn z dnia 29 listopada 2011 roku w sprawie nadania statutu Sołectwu 
Potępa. Projekt zmiany uchwały jest przygotowany w związku z dostosowaniem do 
obowiązujących przepisów prawa.  
Komisje po zapoznaniu się z treścią projektu uchwały, postanowiły pozytywnie go 
zaopiniować.  
 
Ad. 16. 
Sprawy bieżące.  
Bogdan Huczko powiedział, że oczekiwał na sporządzenie audytu na temat sytuacji 
finansowej gminy jednak takiego dokumentu radni nie poznali a jedynie przedstawiona 
została im analiza, która nie jest audytem. Przypomniał, że radni zostali zapoznani z oceną 
sytuacji dot. PEC „CIEPŁOGAZ” Sp. z o.o. a przecież kilka lat temu powstał plan rozwoju firmy 
i pytał dlaczego nie został on zrealizowany. Zarzucił, że spotkanie dot. działalności Spółki 
powinno przebiegać w nieco inny sposób.  
Ponadto podziękował za naprawę chodnika przy ul. Buczka w Krupskim Młynie i pytał o 
status budynku Szaha. 
Wójt odpowiedział jaka jest obecna sytuacja prawna budynku i wyjaśnił, że przedstawienie 
analizy i oceny działalności Przedsiębiorstwa miało za zadanie przybliżenie tematu nowym 
radnym Gminy Krupski Młyn.  
Wójt poinformował o rozpoczętych pracach porządkowych prowadzonych przez SM 
„CHEMIK” przy ul. Krasickiego między ul. Słowackiego a MOW. 
Andrzej Janus powiedział o przebiegu spotkania z władzami Nadleśnictwa w Brynku w 
sprawie utrzymania porządku na terenie stawków w Potępie.  
 
Wnioski złożone przez radnych: 

Herbert Panchyrz zmiana lokalizacji tablic informacyjnych na terenie Żyłki 

Herbert Panchyrz wyczyszczenie koryta deszczówki z liści na Piecucha do mostu na 
Stole w Potępie 

Herbert Panchyrz wyczyszczenie rowów na poboczach drogi z Potępy do 
Odmuchowa 

Roman Kulawik wycięcie gałęzi k/ogródków działkowych (rejon IV) 

Roman Kulawik zniwelowanie uskoku w Ziętku (po pracach modernizacyjnych) 

Jolanta Michałek  przycięcie gałęzi przy ul. Tarnogórskiej w Ziętku (k/masztu) 

Jolanta Michałek  naprawa odkształconego chodnika przy ul. Tarnogórskiej w 
Krupskim Młynie (przy budynku szkoły) 

Róża Ochman-
Szyguła 

sprawdzenie stanu klonu przy ogrodzeniu Szkoły w Potępie 
(k/parkingu) 

Róża Ochman-
Szyguła 

wykoszenie rowu przy ul. Tarnogórskiej w Potępie (teren 
Nadleśnictwa) 

Edward Pilarski obniżenie poboczy z Krupskiego Młyna do Potępy 

Edward Pilarski interwencja dot. braku chłonności studzienki przy ul. 
Tarnogórskiej (zakręt k/starego Ziętka)  
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Edward Błaszczyk prosił o interwencję dotyczącą egzekwowania zakazu 
parkowania na terenach zielonych k/kortów przy KS NITRON 

Edward Błaszczyk rozważyć ograniczenie ruchu samochodów na terenie parku 
OCZKO 

 
 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 17.00 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Huczko Bogdan – przew. Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości …………………………… 
 
Kiszkis Jacek – przew. Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego ……………….. 
 
Michałek Jolanta – przew. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ………………………………………………… 
 
Ochman-Szyguła Róża – przew. Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i  
Sportu ………………………………………………………….. 
 
 
Protokołowała: K. Michałek 


